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Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  02 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato 05.10.20 
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Kim, Fie, Mette, Alexander 9B og Marcus 9A 
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Mødeleder    

 

Dagsorden Punkt Ansvar Min. 

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til sene-
ste referat fra 9. september 2020 

  

Godkendt.  

1. Præsentation af Indskolingen  
inkl. SFOI og SFOII 

 IB 30 

Vi begyndte med en sang fra sanghæftet, eleverne bruger til morgensang om fredagen. 
 
Der afholdes møde med områdets institutioner den 22. okt. 2020.  
Irene gennemgik hvordan førskoleforløbet gennemføres. Irene fremhæver det gode samarbejde med børneha-
verne. Det er vigtigt, at forældrene i børnehaverne føler sig godt informeret fra hotherskolen i forhold til kom-
mende skolevalg. 
Skolen sender invitationer ud til daginstitutionerne, når der er gode aktiviteter på skolen, som børnehaverne kan 
være en del af. 
 
Irene præsenterede, hvordan samarbejdet mellem skole og SFO bliver udlevet i hverdagen. 
 
Indskolingen er på medarbejdernes opfordring i gang med et indskolingsprojekt, hvor der tages udgangspunkt i 
overgange fra børneperspektiv. Projektet handler om hvordan alles ressourcer kan bringes bedst muligt i spil. 
Projektet er delvist finansieret af Stevns Kommune. Næste skridt er at SFO’en personale også inddrages i pro-
jektet.  

2. Mål og indholdsbeskrivelse SFOI og SFOII 
1 bilag 

 BMO 15 

Hotherskolen har en SFO, som består af både en SFOI (0.-3. klasse) og SFOII (4.- 6. klasse), og vi har tilknyttet 
børn, der går i skolens specialklasser. 
 
SFO’ens formål er at skabe et miljø, som fremmer børns trivsel, udvikling og læring. 
 
Vi er pt. 13 medarbejdere fordelt på 7 uddannede pædagoger og 6 medhjælpere. Vi er uddannelsesinstitution for 
henholdsvis pædagog studerende og pædagogiske assistenter under uddannelse. 
 
Det er svært under corona at leve op til mål og indholdsbeskrivelsen.  
 
Mål og indholdsbeskrivelse for SFOl og SFOll godkendes og lægges på Hotherskolens hjemmeside.  

3. Høringssvar til Stevns Kommune om budget 2021 
2 bilag 

 RT/CG 
 

10 

Taget til efterretning.  

4. Skolepatrulje – trafiksikkerhed 
 

 RT 10 

Der arbejdes videre med, at kigge på evt. oprettelse af skolepatrulje.  

5. Hvad skal bestyrelsens målsætning være for 
2020 og frem? 

 CG 20 

Som bestyrelse, skal vi finde ud af, hvilke tiltag og mål vi skal arbejde med for 2020 og frem. Man kan som be-
styrelse nemt blive fanget i " at drifte" og ikke at være udviklende, hvilket er lige så vigtigt som selve driften af 
skolen. 
Alle tænker over udviklingspunkter/input til næste bestyrelsesmøde, hvor punktet sættes på igen.  

6. Økonomi 
3 bilag 

 TV 10 

Bemærkninger til budget blev taget til efterretning. 



 
Thomas gennemgik det estimerede årsresultat fra budgetopfølgning 3. Hotherskolen og Dagskolen forventes at 
komme ud med et lille overskud. Krudthuset kommer ud med et underskud men vil i dette underskud have ind-
hentet en del af overført underskud fra 2019.  

7. Sygefravær september 2020 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning. 

8. Meddelelser:     

 a) SB Formand Orientering: 
Siden sidst mm. 

CG 5 

Vi skal være i bedre tid i forhold til planlægning af lærerens dag den 5. okt. 2021. Skolebestyrelsen vil meget 
gerne have input fra medarbejderne vedr. særlige nedslag år for år.  

 b) Ledelsen 
    Opgavefordeling – 1 bilag 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Bilag vedr. fordeling af ledelsesopgaver blev gennemgået. 
 
René orienterede vedr. aktuel covid-19 sag, hvor elev er testet positiv. 

 c) Medarbejdere Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Personalet siger tak for de fine kagemænd fra skolebestyrelsen på lærernes dag den 5. okt. 2020. En del perso-
nale fik personlige gaver fra forældre.  
 
Skolens AMR og TR har gennemført en undersøgelse blandt personalet i forbindelse med hvordan covid-19 op-
leves.  
 
Der er løbende indkommet ansøgninger til pædagogstilling.  
 

 d) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

 5 

Der er valgt to elever til skolebestyrelsen, men grundet covid-19 kunne de ikke deltage. 

9. Eventuelt   5 

Skolebestyrelsesmødet den 11. nov. 2020 flyttes til onsdag den 18. nov. 2020.  

 


